

**No. 23345. Multilateral**

PROTOCOL ON ROAD MARKINGS, ADDITIONAL TO THE EUROPEAN AGREEMENT SUPPLEMENTING THE CONVENTION ON ROAD SIGNS AND SIGNALS. GENEVA, 1 MARCH 1973 [United Nations, Treaty Series, vol. 1394, I-23345.]

OBJECTION TO THE DECLARATION MADE BY TÜRKIYE UPON ACCESSION\*

**Greece**

*Notification deposited with the Secretary-General of the United Nations: 22 May 2024*

*Registration with the Secretariat of the United Nations: ex officio, 22 May 2024*

*\*No UNTS volume number has yet been determined for this record.*

**N° 23345. Multilatéral**

PROTOCOLE SUR LES MARQUES ROUTIÈRES, ADDITIONNEL À L'ACCORD EUROPÉEN COMPLÉTANT LA CONVENTION SUR LA SIGNALISATION ROUTIÈRE. GENÈVE, 1<sup>ER</sup> MARS 1973 [Nations Unies, Recueil des Traités, vol. 1394, I-23345.]

OBJECTION À LA DÉCLARATION FORMULÉE PAR LA TÜRKIYE LORS DE L'ADHÉSION\*

**Grèce**

*Dépôt de la notification auprès du Secrétaire général de l'Organisation des Nations Unies : 22 mai 2024*

*Enregistrement auprès du Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies : d'office, 22 mai 2024*

*\*Le numéro de volume RTNU n'a pas encore été établi pour ce dossier.*